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Pan
Mateusz Walasek
Radny Rady Miejskiej 
w Łodzi 

W odpowiedzi na interpelację złożoną przez Pana Radnego w dniu 

3 marca br. dziękuję za zgłoszone uwagi dotyczące możliwości wprowadzenia 

nowych funkcjonalności Karty Łodzianina.

Podejmiemy rozmowy z jej operatorem tj. Łódzką Organizacją 

Turystyczną o ewentualnej możliwości zintegrowania z systemem UMŁ

 i pozostałych miejskich jednostek organizacyjnych w celu zgłaszania 

problemów w przestrzeni miejskiej.

Wojciech ROSICKI


